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De tweede nieuwsbrief van de 

fractie dit jaar, met de volgende 

onderwerpen: huisvesting 

gemeentehuis, het financiële 

Ravijnjaar, Nij Begun en onderwijs. 

Veel leesplezier! 

Nieuwe opdracht huisvesting 
Tijdens de raadsvergadering van 12 maart en 

het raadsoverleg dat daaraan voorafging is 

besloten om als raad de regie wat steviger 

beet te pakken. Er zijn nu drie 

onderzoeksrichtingen waarnaar gekeken gaat 

worden en samen met een speciaal bureau 

gaat de raad criteria opstellen waarmee de 

onderzoeksresultaten kunnen worden 

getoetst. Dat voorkomt dat we achteraf 

onderling van mening verschillen over de 

belangrijkheid van bepaalde criteria.  

De eerste bijeenkomst is afgelopen week 

geweest, de raad is tijdens die bijeenkomst 

bijgepraat over de manier waarop de 

komende maanden gewerkt gaat worden. De 

raad heeft op de eerste opzet die door het 

onderzoeksbureau is gepresenteerd 

gereageerd, vragen zijn gesteld en 

beantwoord. De raad heeft verschillende 

criteria aangevuld. Tijdens de bijeenkomst in 

mei worden de criteria vastgesteld. 

 

De verwachting is dat in het tweede half jaar 

van 2024 alle onderzoeken zijn afgerond en wij 

als raad de spreekwoordelijke klap erop 

kunnen geven. 

 

 

 

Ravijn of uitdaging?  

Al enige tijd ligt het woord ‘Ravijnjaar’ op 

ieders lippen. Zeer deprimerend! 

Het gaat om het jaar 2026. In dat jaar is het de 

verwachting dat veel gemeentes in Nederland, 

negatieve resultaten zullen laten zien. Het 

komt doordat de vergoedingen vanuit het Rijk 

via het gemeentefonds opnieuw verdeeld 

worden, en daarbij het Rijk ook minder geld 

gaat verdelen. Er is nog steeds een lobby 

gaande om de schade enigszins te beperken, 

maar dat komt waarschijnlijk te laat. 

Om de pijn overal duidelijk te laten zien, is 

besloten dat alle gemeentes gewoon hun 

begrotingen opstellen en niet al van tevoren 

met allerlei bezuinigingsvoorstellen komen. 

Sommige fracties blijven hameren op het 

woord Ravijn, wij benaderen dit graag wat 

positiever. Wel hebben we de gemeente 

gevraagd scenario’s uit te werken, zodat de 

raad keuzes kan maken wanneer dat nodig is. 

Wij denken niet direct aan bezuinigen, maar 

juist aan de goede manier van geld besteden. 

Wat onze fractie betreft laten we niemand in 

de kou staan, zeker niet diegenen die soms 

wat hulp nodig hebben.  
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Van Lauwers tot Borgen 
In Leek stond de ontwikkeling voor nieuwe of 

aangepaste huisvesting van de middelbare 

school De Borgen een tijdje stil. Eerst zou er 

verbouwd worden, dat werd erg duur doordat 

bouwmaterialen en arbeidskrachten veel 

duurder zijn geworden. Er is bekeken of er een 

Campus gebouwd kan worden in Tolbert, in 

het  Tolbertervaart gebied. Ook dat plan is 

inmiddels verlaten. Op dit moment wordt 

gekeken naar het aanbod van diverse 

sportverenigingen van het sportpark 

Rodenburg, zodat daar een campusconcept 

kan worden uitgewerkt nabij het sportpark . 

Ook in Grijpskerk zijn er plannen voor 

nieuwbouw van de middelbare school: Het 

Lauwerscollege. Er is een mooi ontwerp 

gepresenteerd en de raad heeft in zijn 

aprilvergadering de benodigde financiën 

beschikbaar gesteld. Als fractie hebben wij 

voor het beschikbaar stellen van dit budget 

gestemd. Met een investering in de 

nieuwbouw van het Lauwerscollege investeren 

we in goed en duurzaam onderwijs voor 

jongeren en daarmee in hun toekomstkansen. 

Daarnaast is het een investering in het dorp 

Grijpskerk en een toekomstgericht 

onderwijsaanbod in het Westerkwartier. Het 

Lauwerscollege heeft een belangrijke 

regiofunctie.  

 

De fractie vindt dit twee mooie stappen in de 

goede richting!. Via goed onderwijs krijgen 

kinderen en jongeren immers de beste kansen 

voor een goede start. 

  

 

De ereschuld aan Groningen 
Er komt geld naar onze provincie. Op sociaal-

economisch vlak wordt er de komende jaren 

flink geïnvesteerd, om naast de geleden 

schade ook de ereschuld aan onze provincie in 

te lossen. Alle gemeentes in de provincie 

Groningen worden betrokken bij de uitrol van 

plannen en initiatieven onder de vlag ‘Nij 

Begun’. Ook de gemeente Westerkwartier 

wordt hierbij betrokken. In de raad is een 

raadswerkgroep in het leven geroepen die de 

zaken rondom de ideeën en de verdeling van 

de vele miljoenen nauwlettend volgt. 

Belangrijk voor deze werkgroep is aan de ene 

kant het borgen van het democratische proces 

en aan de andere kant het monitoren van de 

geldstromen, de initiatieven en het in stelling 

brengen van onze inwoners. Dit doen we om 

te voorkomen dat de ‘gelden’ weer in handen 

komen van projectbureaus. En ook om te 

voorkomen dat de gelden straks besteed gaan 

worden aan projecten die vanuit het rijk 

sowieso al toegezegd waren. Het mag immers 

geen sigaar uit eigen doos worden. 
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